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Obec Rohovládova Bělá (Ing. Václav Fišer) 
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J. Štěpanovský přivítal přítomné a zahájil jednání, přítomni dle prezenční listiny. Paní H. Svatošová se omluvila 

z jednání ze zdravotních důvodů. 

Zapisovatelkou byla navržena Z. Plecháčková. Představenstvo zvolilo zapisovatelkou Z. Plecháčkovou. 

Ověřovatelem zápisu byl navržen pan J. Štěpanovský. Představenstvo zvolilo ověřovatelem zápisu J. Štěpanovského. 

J. Štěpanovský představil program jednání Představenstva a zeptal se, zda jsou nějaké návrhy na doplnění programu 

jednání. Nebyly vzneseny žádné připomínky. 

USNESENÍ   

1.1. Představenstvo volí zapisovatelkou Z. Plecháčkovou. 
PRO:4 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

1.2. Představenstvo volí ověřovatele zápisu Ing. J. Štěpanovského. 
PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

1.3. Představenstvo schvaluje program jednání. 
PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

Představenstvo rozhodlo o termínu a místě konání Valné hromady MAS Bohdanečsko. Valná hromada MAS se 

uskuteční 10. 6. 2025 od 17:00 hod. v kulturním areálu obce Strašov. VH RSOB se uskuteční od 16:00. P. Friedrichová 

dojedná organizační podrobnosti s p. starostou Kopáčem. 

USNESENÍ   

2.1. Představenstvo schvaluje termín a místo konání Valné hromady. Valná hromada se uskuteční dne 10. 6. 2025 
v kulturním areálu obce Strašov od 17:00 hod. 
PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 
 

P. Friedrichová informovala o vyhlášení 2. výzvy SP SZP dne 27. 3. 2025. Příjem žádostí bude probíhat do 9. 5. 2025. 

Celková alokace výzvy je 4 316 641 Kč: 

– Fiche 04 (U nás na venkově)  1 500 000 Kč 

– Fiche 05 (Živé obce)    1 737 511 Kč 

– Fiche 06 (Zdravá krajina)  1 079 130 Kč. 

Z. Plecháčková informovala o stavu administrace 4. výzvy IROP – Cestovní ruch. Výzva byla pro příjem projektových 

záměrů otevřena od 31. 1. 2025 do 6. 3. 2025. Kontrola formálních náležitostí a přijatelnosti byla ukončena dne 24. 

3. 2025, jednání Hodnotící komise proběhlo 9. 4. 2025 a věcné hodnocení bylo odsouhlaseno Výběrovou komisí dne 

22. 4. 2025 hlasováním per rollam. 

Celková alokace výzvy činila 3 529 122,90 Kč. Kancelář MAS obdržela prostřednictvím datové schránky jeden 

projektový záměr podaný 3. 3. 2025 Městem Lázně Bohdaneč. Projektový záměr splnil po věcném hodnocení 

minimální bodovou hranici 50 bodů. 

Členům Představenstva byl přeložen Souhrn kontroly formálních náležitostí a přijatelnosti a Souhrn věcného 

hodnocení a Zápis z jednání Výběrové komise. Přítomní členové Představenstva byli vyzváni k ohlášení případného 

 

  
Procedurální část 

 

  
Příprava Valné hromady MAS  

 

  
Realizace Strategie MAS 2014+/2021+  

2. 

3. 

1. 
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střetu zájmů a následně k podepsání Etického kodexu. Výběr projektových záměrů probíhá v souladu s čl. 6 C 

směrnice č. 1/2023 Interní postupy řízení výzev a administrace projektových záměrů pro IROP 2021-2027, verze 1.0. 

Pan předseda J. Štěpanovský nahlásil střet zájmů a opustil jednání Představenstva. 

Ve výzvě bylo alokováno 3 529 122,90 Kč (CZV), požadovaná částka u přijatelného projektu činí 2 306 177,42 Kč 

(CZV). Představenstvo schválilo níže uvedený projektový záměr k financování ve výši 2 306 177,42 Kč (CZV). 

Pořadové 
číslo 

Interní číslo 
MAS 

Žadatel Název projektového záměru 
Celkové 
způsobilé výdaje 
(Kč) 

Podpora 
celkem (Kč) 

Bodové 
hodnocení 

1. 
1/IROP-
CESTOVNÍ 
RUCH/2025 

Město Lázně 
Bohdaneč 

Výstavba lávky přes Opatovický kanál 
v extravilánu města Lázní Bohdanče 

2 306 177,42 2 190 868,55  80 

Celková alokace výzvy (Kč)  3 529 122,90  

Souhrn požadavků  (Kč)  2 306 177,42 2 190 868,55 

Schválená výše požadavků (Kč)  2 306 177,42 2 190 868,55 

J. Štěpanovský se vrátil na jednání Představenstva. 

Z. Plecháčková informovala o probíhající evaluaci Strategie z programového období 2014-2020. Kancelář MAS má 

povinnost odevzdat evaluační zprávu do 30. 6. 2025. Na zpracování evaluační zprávy pracuje Daniela Dvořáková. 

Na 19. 5. 2025 od 9:00 je naplánováno setkání fokusní skupiny (FG), která by se měla zabývat zhodnocením realizace 

Strategie komunitně vedeného místního rozvoje 2014–2020. Zápis z FG je povinnou součástí evaluační zprávy. Dále 

budou s žadateli/příjemci dotací vedeny individuální rozhovory pro zpracování 5 případových studií. 

USNESENÍ   

3.1. Představenstvo bere na vědomí informace o administraci 2. výzvy SP SZP. 
PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

3.2. Představenstvo schvaluje k financování projektový záměr „Výstavba lávky přes Opatovický kanál 
v extravilánu města Lázní Bohdanče“ žadatele Města Lázně Bohdaneč (interní číslo MAS: 1/IROP-CESTOVNÍ 
RUCH/2025). 
PRO: 3 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 1 

 

P. Friedrichová informovala o stavu realizace projektu Akční plán pro OPZ+ MAS Bohdanečsko. 
Probíhá evaluace 1. části projektu: 
– 25. 3. 2025 skupinová diskuse realizačního týmu, 
– 3.4. 2025 skupinová diskuse Představenstva. 
Zápisy obou diskusí budou součástí evaluační zprávy a žádostí na navazující projekt. Paní Fejtová dále pokračuje na 
zpracování evaluace a přípravě nové žádosti projektu pro období 2026–2028. 
Proběhla supervize projektového týmu s panem Kučerou. 
 
27. 9. 2025 proběhne odborné školení dobrovolníků působící v komunitním šatníku VotočTo. Školení bude 
zaměřeno na krizovou intervenci a komunikaci s problémovým klientem. Školitelky budou paní Janovská a paní 
Bracuská. Vzhledem k tomu, že paní Janovská bude v záři školit dobrovolníky, je nutné prodloužit DPP až do 
31.12.2025 (není je pouze do 30.6.2025). Představenstvo schvaluje prodloužení DPP do 31. 12. 2025. 
V rámci povinné publicity byl uveřejněn článek o činnosti MAS a Akčním plánu v obecních zpravodajích – Řečany 
nad Labem, a Živanice. V obci Vlčí Habřina byly informace uveřejněny na webových stránkách a úřední desce. 
 
V komunitní práci v dubnu proběhly 2 šicí workshopy, v červnu jsou naplánovány poslední 2. 
Ve spolupráci s MAS dle plánu proběhl SWAP v obci Břehy 22. 3., další ve Strašově 26. 4. 2025. 
Komunitní šatník VOTOČ TO bude přes prázdniny uzavřen. Budou probíhat rekonstrukční práce na faře. 

 
 
 

  
Realizace projektu Akční plán pro OPZ+ MAS Bohdanečsko 4. 
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Pokračují návštěvy jednotlivých obcí – představení MAS, komunitní a terénní práce. Jedná o obce Rybitví, 
Rohovládova Bělá, Strašov, Voleč, Sopřeč, Dolany. 
Podpora rodin formou letních komunitních táborů jsou v roce 2025 jsou naplánovány takto: 

- Příměstské tábory organizované obcemi Neratov, Živanice. 
- Pobytový tábor organizovaný Farním sborem ČCE v Bukovce (Sklené u Žďáru nad Sázavou). 

 
Terénní pracovnice pokračuje v práci s klienty a navazuje další kontakty přes navštívené obce. V rámci projektu 
OPZ+ také připravujeme skupinové komunitní terapeutické práce se seniory. Pilotní projekt by měl být zahájen 
v seniorském domě v Rohovládově Bělé. Na starost jej bude mít paní Romana Teplá. S paní Teplou bude podepsána 
DPP na aktivizační a terapeutickou činnost. Představenstvo schválilo uzavření dohody o provedení práce s paní 
Romanou Teplou od 1. 6. 2025 do 31. 12. 2025. 
 
Je vyhlášeno výběrové řízení na nového koordinátora projektu OPZ+. Paní Nosilová se rozhodla o ukončení 
pracovního poměru ve zkušební době. Příjem žádostí je otevřen do 16. 5. 2025, poté budou probíhat individuální 
pohovory s nejvhodnějšími kandidáty. Sběr žádostí a předvýběr uchazečů má na starosti paní Nosilová. 
 
Představenstvo vzalo uvedené informace na vědomí. 

USNESENÍ   

4.1. Představenstvo bere na vědomí informace o projektu Akční plán pro OPZ+ MAS Bohdanečsko I a II. 
PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

4.2. Představenstvo schvaluje dodatek č. 1 k DPP s paní Marií Janovskou – prodloužení platnosti dohody do 31. 
12. 2025  
PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

4.3. Představenstvo schvaluje uzavření DPP s paní Romanou Teplou od 1. 6. 2025 do 31. 12. 2025 na aktivizační a 
terapeutickou činnost. 
PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

a) Program obnovy venkova Pardubického kraje 2025: 

Kancelář MAS obdržela Smlouvu o poskytnutí dotace z Program u obnovy venkova 2023+ Pardubického kraje. 

Přidělená dotace se vztahuje k projektu „Živé Bohdanečsko II“ a činí 200 000 Kč (tj. max. 70 % ze skutečných nákladů 

vynaložených na akci v roce 2025). Projekt Živé Bohdanečsko II má 3 části: 

A) Podpora regionální produkce v území MAS Bohdanečsko 

B) Komunitní život na bohdanečské faře II 

C) Podpora udržitelného rozvoje cestovního ruchu 

Ad A) Jedná se o tisk materiálu Kraj Pernštejnů regionální produkt (Noviny v kraji Pernštejnů a katalog 

certifikovaných výrobků a služeb) ve spolupráci s MAS Region Kunětická hora a MAS Holicko. 

Ad B) Od Římskokatolické farnosti Lázně Bohdaneč jsme obdrželi Žádost o poskytnutí účelového příspěvku na 

projekt: „Komunitní život na bohdanečské faře II“ Předpokládané celkové způsobilé výdaje projektu 220 000 Kč. 

Požadovaná výše příspěvku 70 %, spoluúčast farnosti 30 %. Ještě se aktualizuje rozpočet, vycházelo se z loňských 

cenových nabídek (vstupní dveře). Aktivity: a) nové vstupní dveře, b) oprava a renovace oken a podlah v přízemí 

fary, c) renovace zbývajících podlah, d) dokoupení vybavení. 

Ad C) Jedná se o navazující kroky k realizaci již vypracovaných dokumentů Interpretační plán kulturně-historického 

dědictví a přírodního dědictví regionu Bohdanečsko.  

 

  
Projekty Pardubického kraje 2025 v realizaci MAS 
 

 5. 
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V návaznosti na schválenou smlouvu č. OŽPPZ/25/20731 na akci Živé Bohdanečsko II z POV Pk 2025 pověřilo 

představenstvo paní Friedrichovu přípravou návrhu smlouvy o poskytnutí účelového příspěvku mezi 

Římskokatolickou farností LB a MAS Bohdanečsko. 

b) Podpora mobility škol Pardubického kraje do vzdělávacích center Sféra Pardubice a Planeta Hlinsko 

06/2025 ZŠ Břehy – realizují 2x Sféra. 

05/2025 MŠ Rohovládova Bělá – v realizaci. 

04/2025 ZŠ a MŠ Rybitví – realizují, asi nedočerpají. 

03/2025 ZŠ Semín – 1x realizovali v únoru, vyplaceno 2 779,28 Kč, zažádáno o 10 000 Kč, více nevyužijí. 

02/2025 ZŠ Vápno – zatím nerealizovali, mají domluven jeden termín, částku pravděpodobně nedočerpají. 

01/2025 ZŠ Rohovládova Bělá – v realizaci, termíny mají, příspěvek dočerpají. 

Školy pravděpodobně nevyčerpají určenou alokaci na podporu mobility. KS MAS nyní řeší s Pk krajem, jak zbylou 

alokaci využít. 

USNESENÍ   

5.1. Představenstvo pověřuje paní Friedrichovu přípravou smlouvy o poskytnutí dotace s Římskokatolickou 
farností Lázně Bohdaneč. 
PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

5.2. Představenstvo bere na vědomí informace o realizaci projektu Pardubického kraje Podpora mobility škol do 
vzdělávacích center Sféra Pardubice a Planeta Hlinsko. 
PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

P. Friedrichová předložila k jednání následující body:  

1. Inventarizační zápis: 

Členům Představenstva byl předložen jako podklad pro jednání zápis o inventarizaci majetku MAS k 31. 12. 2024. 

Inventura MAS proběhla dne 31. 1. 2025. Představenstvo vzalo na vědomí obsah inventarizačního zápisu. 

Podání daňového přiznání za rok 2024 proběhlo k 30. 4. 2025. 

2. Schválení úvěru:  

Vzhledem ke končící platnosti smlouvy o krátkodobém kontokorentním úvěru ve výši 1 mil. Kč s Českou spořitelnou 

připraví paní Friedrichová podklady pro rozhodnutí Valné hromady MAS o obnovení smlouvy ve stávajícím rozsahu. 

3.Osobní automobil: 

Friedrichová informovala Představenstvo o služebním osobním automobilu zapůjčeném na 2 roky přes operativní 

leasing. Nyní k dispozici zaměstnancům MAS. Je nutné prodiskutovat šíři jeho využití v programu OPZ+ – 

dovoz/rozvoz klientů (v jakém rozsahu a za jakých podmínek). Pravděpodobně bude nutné připojištění automobilu 

a zaměstnanců. Ponecháno do nového dotačního období programu Akčního plánu OPZ+, až bude jasný rozsah 

přiznané dotace a činnosti, které s aktivitami souvisí. Představenstvo vzalo uvedené informace na vědomí. 

4. Vystoupení člena z MAS Bohdanečsko: 

Kancelář MAS obdržela žádost o vystoupení z MAS T.J. Sokol Rohovládova Bělá a to ke 30. 4. 2025. Důvodem pro 

vystoupení je postupné ukončení činnosti spolku. Představenstvo vzalo na vědomí informaci o vystoupení člena. 

5. Dlužníci z řad členů MAS 

Z. Plecháčková informovala Představenstvo, kteří členové MAS dosud nezaplatili členské příspěvky (1. Reklamní EU 

s. r. o., Indoor Golf s.r.o., Petr Synek – fyzická osoba podnikající), i přestože k tomu byli několikrát vyzváni. Dlužníci 

přislíbili členské příspěvky zaplatit. 

 
 
 

  
Organizační a personální záležitosti 6. 
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USNESENÍ   

6.1. Představenstvo bere na vědomí provedenou inventarizaci majetku MAS k 31. 12. 2024 a obsah 
inventarizačního zápisu. 
PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

6.2. Představenstvo pověřilo paní Friedrichovu přípravou podkladů pro projednání obnovy kontokorentního 
úvěru pro VH. 
PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

6.3. Představenstvo bere na vědomí informace o zapůjčení nového služebního automobilu na operativní leasing 
pro MAS Bohdanečsko. 
PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

6.4. Představenstvo bere na vědomí informace o vystoupení člena TJ Sokol Rohovládova Bělá z MAS Bohdanečsko, 
z. s. ke dni 30. 4. 2025. 
PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

Pracovníci MAS se v minulých dvou měsících účastnili následujících jednáních a akcích o nichž podali zprávu:  

13. 3. 2025 – KS MAS, Horní Ředice, pí. Friedrichová  

26. 3. 2025 – Regionální produkt Kraj Perštejnů, hodnocení 3 nových žadatelů o přidělení certifikátu značky Kraj 

Perštejnů a recertifikace již přidělených značek (za naši MAS recertifikace pí. Junková, p. Mrštík) 

31.3.–2.4.2025 – Konference OPZ+ Prosperující komunita – Příležitost pro společnou budoucnost 28+, účast pí. 

Plecháčková 

22. 4. 2025 – Technology Day, Univerzita Pardubice – prezentace výstupů vědecké práce Univerzity využitelné pro 

spolupráci s obcemi, MAS a dalšími subjekty, pí. Friedrichová 

23.4–24. 4.2025 – Valná hromada NS MAS, Strážnice, pí. Friedrichová, mimo jiné hlasování o změně členských 

příspěvků. Od roku 2018 členské příspěvky 15 000 Kč/ rok, nově od roku 2026 příspěvky 20 000,- Kč/rok. Jedná se 

hlavně o pokrytí nákladů na platy zaměstnanců (2 úvazky) kanceláře NS MAS. Nyní částečně financováno z OPTP, 

od roku 2026 již pouze samofinancování z členských příspěvků. Informace o připravovaných legislativních změnách 

týkajících se zakotvení subjektů MAS v zákoně (možnost financování ze státního rozpočtu).  

 

Plánované akce do konce ½ pololetí 2025: 

V sobotu 24. 5. 2024 se MAS zapojí do programu akce „128. Otevírání lázeňské sezóny – Dětský den“ a na svém 

stanovišti zajistí aktivitu pro děti (10:00 – 13:00 hod.). 

Valná hromada MAS Bohdanečsko proběhne dne 10.6.2025. ve Strašově od 17 hodin. Na akci bude navazovat 

neformální setkání všech členů MAS Bohdanečsko v kulturním areálu Strašov. Přizváni budou také všichni 

představitelé obcí Mikroregionu Bohdanečsko. Ve stejný den proběhne také valná hromada Mikroregionu 

Bohdanečsko a to od 15.30. 

12. 6. 2025 – KS MAS v Lázních Bohdaneč, v IT učeně ZŠ Lázně Bohdaneč, cca od 9 do 14 hodin 

USNESENÍ   

7.1. Představenstvo bere na vědomí informace o regionální spolupráci a plánovaných akcích do konce června 
2025. 
PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0 

Pan Předseda Štěpanovský poděkoval přítomným členům za účast a kanceláři MAS za přípravu podkladů a ukončil 

jednání Představenstva.  

  
Regionální spolupráce 7. 
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V Lázních Bohdanči dne 6. 5. 2025 

 

 

 

 

  
 
 

Ing. Zdeňka Plecháčková  
 
 

 

  

Ing. Josef Štěpanovský 
Předseda MAS Bohdanečsko, z. s. 
Město Lázně Bohdaneč 
 
 
 
Ing. Ladislav Štěpánek 
Místopředseda MAS Bohdanečsko, z. s. 
Agrodružstvo Klas 
 
 
 
Ing. Václav Fišer 
Člen Představenstva 
Obec Rohovládova Bělá 
 
 
 
Adolf Vondrka 
Člen Představenstva 
Rybniční hospodářství s.r.o. 
 

 

Zapsal/a: 

Ověřovatel zápisu: 


